
 
 
 
 
 
 
 

 

Møte i ungdomsrådet 

  
9. april 2024, kl. 1630 - 1800  Sted: Innbyggernes hus 
 
Tilstede 
Fra ungdomsrådet: Mari Due-Tønnessen (Leder), Lea Kulland Solfjeld (Medlem), Tuva Lomm 
(Medlem), Elias Olsbu (Medlem), Julian Eide (Medlem). 
 
Fra kommunen: Biblioteksjef Annette Elin Koch, Kulturrådgiver Franziska R. Storemyr 

Fra Innbyggernes hus: Camilla Bones (deltok på saken PRIDE 24) 

Fravær 
Fra ungdomsrådet: Emil Løvdal Nydal (Medlem), Selma Sundsdal (Medlem)  
 

Agenda kl. 1630 - 1700 

Politiske saker i april 

- Søknad om bygging av badstu  
Ungdommensrådet støtter kommunedirektørens forslag til møte. 
 

- Mentorer for ungdomsrådet  
Medlemmene i ungdomsrådet er opptatt av at mentorene har mulighet til å prioritere 
møtene i ungdomsrådet. Ungdomsrådet har erfaring med at mentorer er med i møtene. Det 
er ønskelig at mentorene svarer på spørsmål og forklarer når medlemmene i ungdomsrådet 
lurer på noe på møtet.  
 

- Navn på dagsturhytta - Melåsenhytta  
Ungdomsrådet har forslag til at navnet på dagsturhytta blir –  
1.  «Melbua» / «Melhytta» 
2. «Melåshytta» / «Melåsbua» 

Dialog med ungdomsrådet, kulturrådgiver og biblioteksjef i Tvedestrand 

- Hvordan opplever medlemmene i ungdomsrådet sin situasjon i Tvedestrand angående 
fritid/kultur.  

o Ungdomsrådet har hatt forslag og det har vært dialog rundt om det, men litt 
vanskelig å få det til. Ønske om et lavterskeltilbud, som type fritidsklubben som er 
åpent for alle ikke bare for valgte skoletrinn. Fritidsklubben brukes i dag, men brukes 
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i dag mest for ungdom tidlig i ungdomsskolen. Det er bra, men det er ønskelig med 
tilbud for flere og eldre.  

o Det er et bra idrettstilbud i kommunen.  
o Biblioteket er bra, men ungdomsskoleelever og videregående skole reiser gjerne rett 

hjem etter skolen. Spill tilbud for ungdom hadde vært bra. Vedrørende åpningstider 
kunne det vært ønskelig med utvidet åpningstider i helger. I Tvedestrand bor 
ungdom spredt så de reiser gjerne til hverandre.  

o Det er bra at Røde Kors etablerer seg nå i Tvedestrand.  
o V/Franziska - Det samarbeides nå med mekkeklubben om en kan få til en Gaming 

aktivitet sommeren 2024. 
o Franziska orienterte om kulturplan som nå skal skrives.  
o Hva er status for bokbyen, det hadde vært fint at det er mer tydelig hva tilbud er nå.  

Utarbeidelse av folkehelseoversikten 24-28 

- Kort informasjon v/Kristin  
- Dialog med medlemmene i ungdomsrådet: Å bo å vokse opp for ungdom i Tvedestrand: Hva 

er bra og hva kunne vært bedre? 
 
Bra – Idrettshallen på Videregående skole, bra med flere/bedre butikk muligheter nå. 
Tjennaområdet og badeparken, gøy med markeder: vårmarkeder og julemarkeder. Fint å 
vokse opp i bygdene, det er aktivitetstilbud og godt samhold. At Sandøya barneskole på øya 
og et tilbud til barna der. Tilbudet i Innbyggernes hus er bra – kunne blitt informert om på 
videregående skole og ungdomsskolen.  
Ikke bra – At muligheten for å gå på grendeskole, flere av butikkene som er i kommunen 
skulle vært samlet i sentrum og ikke spredt slik som i dag. Tilbudet i svømmehallen kunne 
vært bedre – ha en egen ungdomsdag? og en egen eldredag? 
 

Samling for ledere av kommunale ungdomsråd 

- Samlingen finner sted �rsdag 16. april fra klokka 11.00 �l 14.00. Det serveres lunsj på 
samlingen. Hensikten er at ungdommene skal bli bedre kjent, samt diskutere aktuelle temaer 
som er vik�g for dem. Mari og Elias har ikke mulighet �l å delta denne dagen. Kris�n gir 
beskjed �l fylkeskommunen.   

 

Agenda kl. 1700 – ca. 1800 

PRIDE 2024 

- Fortsette planlegging (med alle som er invitert til møte). 
Tilbakemelding fra ordføreren – oppfølging fra møte i ungdomsrådet den 11. mars v/Kristin  

- Hvem skal ta ansvar for arrangementet? Hva kan ungdomsrådet bidra med? 
Oppdatering fra plan fra forrige møte. Medlemmene i ungdomsrådet kan bidra i fellesskap 
med andre.  
Mari lager et Facebook arrangement, med forslag til dag og sted for arrangementet. Hun 
inviterer med medlemmene i ungdomsrådet og medlemmer fra styret. Biblioteksjef Annette 



Elin Koch og Kulturrådgiver Franziska R. Storemyr skal avklare om de skal være med i denne 
gruppen.  
Camilla Bones tar ansvar for å lage dette facebook arrangementet sammen med Mari og 
invitere med andre fra innbyggernes hus.  
Mari og Camilla holder kontakt med Franziska og Annette.  
Disse samarbeider videre med dette.  
 
  

Møtedatoer i vårhalvåret 2024 

Mandag 13. mai 

Mandag 10. juni 
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